
Vardåsen skole SU-møte 11.03.2025  

19:30 – 20:30   

Deltakere   Bent Sigmund Olsen (SU leder) 

Bente Fonneland Flå (Inspektør)  

Ramzi Halabi(fagarbeider)  

Elin Riber(pedagog)  

Trine Linge (FAU leder)   

Marianne Myhrene (politisk representant) 

Annette Mikkelsen (pedagog)   

Forfall:   Viktor Erik Nordin (elevråd) og Julie Gabrielsen Tveit (elevråd) 
 

Referent:   Bente Fonneland Flå  

   

SAK   TEMA   

1/25  Runde rundt bordet 

Elevrådet (forfall) 

FAU:  

Ny Fau-leder og referent for neste skoleår er valgt. FaU er positive til at skolen 
søker om å bli hjerte-----. Dugnad i mai ikke avklart, mer på neste møte.  17.mai er 
tatt opp som tema: fordeler og ulemper med å gå i tog i byen kontra i bydelen. FAU 
vil snakke med Strømme og Dvergsnes om dette, og sende ut en 
spørreundersøkelse for å sjekke ut stemningen. 

Ansatte: 

 Elin og Annette fortalte om læringssløyfa om språkbruk som vi har startet på. 
Holdningsskapende arbeid. Være i forkant, alderstilpasset.  Utvikle metodikk. 
Lærerne hører ikke mye stygt språkbruk, men det er mye mellom elevene når ikke 
voksne hører på. Kroppsspråk er også tema.  

Mindre konflikter blant elevene. God stemning i friminuttene meldes fra 
fagarbeiderne. 

Rektor:  

3.april temasamling med Vegard Nilsen på Strømme skole. Selge kaffe og kake i en 
pause. FAU har et innspill om å skrive spørsmål til Vegard i en gitt pause for 
deretter å kunne ha en sekvens hvor Vegard svarer på spørsmål. Bente 
videreformidler. 

Styringsportalen: 1) Skolebasert vurdering – om hvordan arbeid med 
kvalitetsarbeid virker. 2)Budsjettet ned vesentlig fra 2024 til 2025. Nedbemanning 



og naturlig avganger. Ikke konkret avklart enda. Pål vil informere nærmere om 
prosesser på neste møte. 

Politisk: Vedtatt plan for lekpreget undervisning. Man KAN. (På Vardåsen har vi en 
praksis som vi har jobbet frem på akkurat denne tematikken.) 

   Dato for neste møte er tirsdag 08.04.25, kl. 19.30-20.30. 

 FAU har et ønske om å utsette møtet sitt i mai, se referat fra FAU-møte. 

 


